
Zapytanie Radnego  Adama Kucharka zadane podczas XXVII sesji Rady Powiatu Tczewskiego  

w punkcie interpelacje i zapytania.  

„Pani Przewodnicząca ja mam dwa, dwa pytania. Pierwsze, kto wchodzi w skład komisji przetargowej 

dotyczącej sprzedaży sprzętu po byłym PZD? I w jaki sposób, w jaki sposób wybrano członków tej 

komisji? I pytanie drugie, mam serdeczną prośbę, aby na komisję bezpieczeństwa i porządku 

zawiadamiać mnie mailowo, bo do tej pory nie uczestniczyłem ani razu, z tego względu, że no 

nieskutecznie byłem informowany. Dziękuję!” 

 


